
Protokół  nr IV/11 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  14 lutego 2011r. 
 

 
1.  Otwarcie  obrad  IV Sesji   Rady Gminy  Brody.  

 
              Przewodnicząca Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka  o godz. 905 otworzyła obrady  
IV Sesji Rady Gminy Brody.  
 
Na podstawie listy  obecności Przewodnicz ąca Rady  stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo - obecnych było 13 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Pani El żbieta Ginibor 
2. Pan Tadeusz Kowalczuk. 

. 
Przewodnicz ąca Rady  spytała czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
 
E. Bojko – uważa, że uchwały, które nie były przepracowane przez komisję powinny być zdjęte 
z porządku obrad. Taką uchwałą był projekt uchwały w spr. zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji z mieszkańcami Gminy Brody. 
 
Pani Sekretarz  stwierdziła, ze tę uchwałę radni otrzymali  na pierwszym posiedzeniu komisji. 
Wypowiedź potwierdzili radni. 
 
Wobec czego p. E. Bojko  przyjął wyjaśnienia pani Sekretarz. 
 
Pani Sekretarz  proponuje wykreślić z programu sesji uchwały z pkt. „m” w spr. trybu i sposobu 
powoływania członków komisji interdyscyplinarnej. 
Projekt uchwały został zmieniony przez radcę prawnego i jej treść jest  inna niż otrzymali radni. 
 
M. Maszkowski   wnioskuje o wycofanie z programu projektu uchwały w pkt.  „ i”  w spr. dopłat 
do wody i ścieków . 
 
Pani Skarbnik  stwierdziła, że ta uchwała będzie rzutować na  wydatki w budżecie. 
 
Przewodnicz ąca Rady  zaproponowała przegłosowanie : 
- kto jest za wycofaniem  pkt. 7 m  - dot. powołania zespołu interdyscyplinarnego? 
  Radni głosowali  „za” – jednogłośnie. 
 
W dalszym ciągu dyskutowano  nad  zdjęciem z obrad uchwały o dopłatach do stawek wody i 
ścieków. 
Wójt przypomniał, że komisje  pracowały nad tym tematem, wypracowały wnioski. 
 
Z. Bejnarowicz   spytał dlaczego ma być dopłata do m3 ścieków a do beczkowozu nie ma. 
 
Wójt  uważa, że takie kwestie powinny być poruszane na komisjach, przy omawianiu tej 
uchwały. 
 
M. Tracz  proponuje przekazać wniosek pod głosowanie , sam jest za wykreśleniem projektu 
uchwały i przeanalizowanie jej ponownie. 
 
Przewodnicz ąca Rady  spytała kto jest za wykreśleniem z porządku obrad tej uchwały. 
Za wykreśleniem projektu uchwały głosowało 11 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
Z. Bednarski  proponuje zdjąć z porządku obrad pkt. 7b uchwałę w spr. Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. Tej uchwały komisje nie przerabiały. 
Pani Skarbnik  wyjaśniła, że uchwała ta nie może być uchwalona później niż uchwała 
budżetowa. Pani Skarbnik wspomniała o tej uchwale na komisji.  Jest to prognoza finansowa, 
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poprawiona. Ma ona powiązanie z uchwałą budżetową na 2011r, dlatego powinna być dzisiaj 
uchwalona. 
 
Z. Bednarski  stwierdził, że jeżeli ma to zagrozić nie przyjęciem dzisiaj budżetu to wycofuje swój 
wniosek. 
 
Pani Skarbnik  zgłosiła wprowadzenie do budżetu  uchwały w spr. pomocy finansowej dla 
powiatu żarskiego. ( szczepienia dziewcząt). 
 
Przewodnicz ąca rady  prosiła o przegłosowanie- kto jest za  przyjęciem do porządku obrad 
uchwały dot. pomocy finansowej dla powiatu żarskiego? 
Za  - głosowali wszyscy radni (13). 
 
Przewodnicz ąca rady  prosiła o przegłosowanie porządku obrad z dodatkowymi punktami, 
które zostały przegłosowane? 
Za – głosowali radni jednogłośnie. 
 
Ad. 2   Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

 
Przewodnicz ąca rady  spytała czy są uwagi do protokołu. 

Wójt – informację z działalności przekazał na piśmie, a dodatkowo uzupełniał je na sesji. 
 
Przewodnicz ąca Rady   prosiła o przegłosowanie przyjęcia protokołu. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.  3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanyc h w okresie mi ędzysesyjnym . 

Wójt przedstawił informację na piśmie do której  radni nie  mieli pytań. 
 
 
Ad. 4. Informacja Przewodnicz ącej Rady i Przewodnicz ących komisji o działaniach  
podejmowanych w okresie mi ędzysesyjnym.  

Przewodnicz ąca Rady: 

- uczestniczyła w posiedzeniach Komisji Budżetu, Komisji Mienia Komunalnego,  
- była w Zielonej Górze na szkoleniu dla przewodniczących rady 
- wraz z Wójtem uczestniczyła w sesji Rady Gminy  w Gubinie  
- była w Janiszowicach i Jeziorach Wysokich  na zebraniu w spr. wyboru sołtysa, 
- uczestniczyła w spotkaniu dot. organizacji Dnia Otwartych Drzwi w świetlicy Brody, 
- brała udział  w spotkaniu dot. organizacji dnia Brodów 
- była w Bieczu w bibliotece w czasie organizowanych  ferii zimowych  
- brała udział w Nocy z Baśniami „ w świetlicy  w Bieczu 
-  uczestniczyła w spotkaniu członków TPD w Brodach 
-  przyjęła wnioski mieszkańców Zasiek i Grodziszcza,  
-  przekazała dla radcy prawnego zarzuty p. Binka, 
-  przyjęła wniosek p. Bejnarowicza. 
 
J. Falkiewicz  poinformowała, że radni otrzymali w materiałach sesyjnych wnioski wypracowane 
przez  Komisję Oświaty .  
 
A. Mataczyna   - Komisja Mienia Komunalnego analizowała projekty uchwał, wnioski również 
radni otrzymali. 
 
E. Bojko  – komisja Budżetu spotkała się 3 razy, z tego 1 posiedzenie było bezpłatne. 
Byli w Janiszowicach oraz Zasiekach. Wypracowane wnioski radni otrzymali w materiałach. 
 
 

Ad.  5. Informacja o przebiegu ferii zimowych .  
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Pani Barbara Czahajda – przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  odczytała informację dot.  podsumowania ferii zimowych . 
 

Ad    6. Interpelacje i zapytania radnych.  

E. Bojko –  jeżeli są zmiany uchwał, to prosi o dołączanie do nich poprzednich uchwał, których 
one dotyczą. 
 
Pani Sekretarz  stwierdziła, że na komisjach przy przedstawianiu projektu uchwały zawsze 
posiada starą uchwałę i  może komisję z nią zapoznać. Uchwały są nieraz bardzo obszerne i 
szkoda by było je drukować dla wszystkich radnych.  
 
B. Bawtro  uważa, że mogą otrzymać je tylko przewodniczący komisji, które mogą przedstawić 
na posiedzeniach komisji. 
 
Wójt   przypomniał, że uchwały są  dostępne w BIP oraz w Urzędzie. 
 
M. Tracz  sądzi, że komisje powinny mieć pełną dokumentację , w tym również poprzednie 
uchwały. 
 
Przewodnicz ąca rady  spytała czy pełna dokumentacja ma być tylko dla przewodniczących? 
 
Z. Bednarski   - a co będzie, gdy załącznikiem do uchwały będzie np. statut? 
 
B. Bawtro  proponuje przegłosować czy  materiały powinny być w całości wraz ze starą 
uchwałą. 
Jeżeli przewodniczący Komisji Budżetu chce otrzymywać całość dokumentów to należy mu je 
dostarczyć. 
 
E. Bojko  sam będzie sobie kompletował dokumenty. Wycofał swój wniosek w tej sprawie . 
 
M. Tracz  
-  uważa, że  w pomieszczeniu, w którym odbywa się sesja jest za zimno, 
-   w  BIP nie ma dokładnej informacji o liczbie stowarzyszeń działających na terenie 
    naszej Gminy. 
-   wnioskuje o zlikwidowanie gruzowiska w Kumiałtowicach. 
-   należy dokonać wizji lokalnej stanu rowów,  najbardziej zamulone powinno się pogłębić. 
-   należy reklamować konserwację lamp przy drogach (uszkodzenia trwają nieraz  
    2- 3  tygodnie). 
 
Z. Bednarski  

-   zwrócił się do radnego powiatowego – w spr. zatoczki dla autobusów  w Kole 
-   wniosek do Wójta – należy monitować do Zarządu Dróg o naprawę wysepki na  
    skrzyżowaniu Biecz-Brody-Lubsko. 
-   uważa, że jest za wcześnie na łatanie dziur po zimie na drogach, należy jeszcze poczekać 
 
T. Żychli ński  zgłosił  niedrożne 2 przepusty na drodze  wojewódzkiej. 
Wójt odpowiedział, że możemy to zgłosić do Zarządu Dróg. 
 

Z-ca Wójta   stwierdził, że wg umowy Energetyka powinna naprawić oświetlenie w ciągu 3 dni. 
Wójt musi negocjować z nimi lub zmienić wykonawcę. 
Po sesji zostanie wysłany ponownie fax w tej sprawie do Energetyki. 
 
T. Żychli ński  poinformował, że zgłosił do Krosna awarię lamp, po tygodniu przyjechali, zmienili 
bezpiecznik ale nie sprawdzili czy działa, po odjeździe 2 lampy dalej nie świeciły. 
 

 7.  Podjęcie uchwał w sprawie:  
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          a/ uchwalenia bud żetu Gminy na 2011r . 
 
Radni otrzymali w formie pisemnej wszystkie wyjaśnienia dot. budżetu. 
 
Pani Skarbnik  prosiła o naniesienie drobnych zmian: 
- w zał. nr 2 w § 2 pkt b i c wg. zaznaczonego tekstu, 
  W treści uchwały budżetowej w § 8 ma być 702.027 zł. i ta sama kwota po stronie kosztów, 
- w zał. nr 7 przychody i koszty 
   w zał. nr 4 w  tabelach wykreślić w nagłówku 2010r. , 
   w zał. nr 6 przy § 2360 kwotę 20 tys. wykreślić ze „statutowych” i przenieść do „dotacji”. 
   Ta wartość zmieni się w dziale, rozdziale i sumie ogółem.  
Dochody pozostaną bez zmian. 
W wydatkach  zmienią się zadania. 
Komisja budżetu wykreśliła 40 tys. na inwestycję na ul. Polnej. 
Wójt pozostawia to w budżecie i wydatek stawia pod głosowanie. 
Komisja budżetu zmniejszyła o 2,5 tys. na zakup znaków, propozycja Wójta – zmniejszenie o 2 
tys. zł. 
W administracji zmniejszenia dotyczą: wynagrodzeń o 15 tys., OSP – 10 tys., przewozy -  
50 tys., ZGKiM zmniejszono o 20 tys ( 10 tys. podmiotowa i 10 tys. celowa) . 
Zwiększenia  
- na wodociąg w Mariance – 130 tys., o 6 tys. zwiększono na sieć Zasieki-Brożek,  
Na lokalny transport drogowy – 10 tys. ( to wyjaśni Wójt ) 
W rozdziale promocji jest  24 tys. na Dni Brodów, oraz będzie wzięte 2 tys. ze Święta 
Niepodległości czyli razem 26 tys. zł. 
Pani Miklaszewska będzie występowała o środki z Unii Europejskiej  

Najwięcej kontrowersji  budziło zaplanowanie 40 tys. na drogę, dopłata 52 tys. dla ZGKiM oraz 
na transport lokalny 10 tys.zł. 
 
E. Bojko  – należy przegłosować przeznaczenie 1.500 zł na zakup szafek w gabinecie 
stomatologicznym w Brodach. Pani stomatolog na naszym sprzęcie pracuje również prywatnie. 
 
M. Maszkowski  uważa, że gabinet jest nasz i szafki w tym gabinecie pozostaną jako 
wyposażenie. 
Przewodnicz ąca rady  – pani stomatolog robi konserwację naszego sprzętu, również inwestuje 
ze swoich środków. 
 
Z. Bednarski  uważa, że my kupiliśmy wyposażenie, pani stomatolog prowadzi tam działalność i 
konserwacja powinna być w jej gestii. Ma podpisaną umowę z NFZ i co miesiąc otrzymuje 
dotację na pacjenta. Niedługo może wnioskować o sfinansowanie remontu sprzętu. 
Uważa, że nie powinno się zmniejszać kwot na remonty dróg. 
Spytał Wójta  co oznacza kwota  10 tys. na autobus? 
 
Wójt wyjaśnił, że jest to propozycja PKS- dodatkowy kurs Wierzchno – Jasienica Biecz  Lubsko. 
Od godz. 9 do 1230 autobus szkolny stoi bezczynnie i w tym czasie może mieć kurs do Lubska. 
My musimy  zabezpieczyć środki na zorganizowanie tego kursu. 
 
B. Bawtro  – komisja budżetu proponowała zmiany w budżecie, znaleźli przeszacowane 
zadania a zaoszczędzone środki  proponowali przekazać na rezerwę do dyspozycji Wójta . 
 
E. Bojko  – zaplanowane środki na ul. Polną  będą wykorzystane na projekt. Za rok mieszkańcy 
będą domagać się jej realizacji. Te 40 tys. to i tak mało. Czy ktoś zbadał  natężenie ruchu na tej 
drodze? Czy nie ma ważniejszych dróg do remontu,- jest to kwestia do przemyślenia. 
Gminie bardziej potrzebna jest inwestycja na wodę 
 
Wójt – nie opiniował projektu funduszu sołeckiego, gdzie zaplanowano 8 tys. na ten cel. Koszt 
40 tys. jest prawdopodobnie zawyżony.  
Sołectwo Brody dołoży ok. 5 tys. na imprezę w Brodach. 
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B. Szafrański  – ul. Polną   jest dojazd do ośrodka zdrowia, ORLIKA, dojazd do budynków 
mieszkalnych.  
Rada Sołecka nie mogła określić dokładnie ile ta droga będzie kosztować . Być może Powiat 
będzie coś chciał zrobić na terenie naszej Gminy. Jeżeli zdecydujemy się na  remont tej drogi to 
Powiat będzie chciał się zrewanżować  i dołoży do inwestycji gminnej. 
Wykreślając to zadanie z budżetu równocześnie wykreślimy  8 tys. z funduszu sołeckiego. 
 
Wójt  uważa, że fundusz sołecki nie powinien być przeznaczany na cele inwestycyjne. Na 
przyszłość tego nie zaakceptuje. 
 
B. Bawtro  – ktoś nierozważnie wycenił drogę na 40 tys. ale bez żadnego pokrycia . 
 
Z-ca Wójta  stwierdził, że było to tylko rozpoznanie, to robiła pani projektant. Musi to być droga 
z wszystkimi mediami.  
 
B. Matyasik  spytała, czy przy projektowaniu ul. Polnej będzie również zrobiony projekt dojazdu 
do szkoły? 
 
Pani Sekretarz  wyjaśniła, że w projekcie budżetu są zaplanowane środki na  zmianę w planie 
na drogę przy szkole. Na tym etapie nie możemy zabezpieczać  środków na plan drogi do 
szkoły.  
 
E. Bojko  – spytał dlaczego nie było zapotrzebowania od sołtysów na zakup kruszywa na drogi . 
 
M. Maszkowski  – część radnych chce zaplanować 11 tys. na remont drogi do Jałowic. 
 
E. Bojko  prosi o sprecyzowanie jaka to ma być droga i gdzie. 
 
Z-ca Wójta  – jest to droga do Jałowic, wymierzona i wykosztorysowana, bruk będzie 
uzupełniany masą bitumiczną. 
 
E. Bojko  – może przełożenie kostki będzie tańsze ( 60 zł / m2- przełożenia kostki). 
 
B. Bawtro  – mają gruzowisko w Zasiekach, można ten gruz po skruszeniu wozić na drogi 
polne. 
 
Przewodnicz ąca rady  powróciła do sprawy przeznaczenia środków na zakup szafek do 
gabinetu stomatologicznego. 
 
Wójt  – w ubiegłym roku pani stomatolog ubiegała się o zakup klimatyzatora, radni nie wyrazili 
na to zgody , pani stomatolog zakupiła go z własnych środków.  
Pod koniec roku zwracała się o środki na  zakup szafek , radni wyrazili na to zgodę. Skoro 
tamta rada to zatwierdziła to powinniśmy być konsekwentni. 
Kwotę 8 tys. z przystanków proponuje dać na utrzymanie dróg.  
 
Przewodnicz ąca  Rady  prosiła o  przegłosowanie  kto jest za: 
-   pozostawieniem w budżecie 40 tys. na  remont drogi ul. Polnej w Brodach? 
    za – głosowało 7 radnych, przeciwko – 5, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
-   przeznaczeniem 10 tys.zł. na przewozy lokalne 
    Z. Bejnarowicz spytał czy autobus będzie jeździł również do Zasiek? 
    Pani Sekretarz odpowiedziała, że nie, mieszkańcy mogą dojechać do Brodów autobusem 
    szkolnym  i dalej pojadą  autobusem do Lubska. 
    Radni głosowali  za zabezpieczeniem kwoty  10 tys.  w budżecie na przewozy lokalne 
    Za – głosowało 11 radnych, 2 osoby wstrzymały się  od głosu   
-   przyznaniem 1.500 zł. na zakup szafek do gabinetu stomatologicznego w Brodach 
    za – głosowało 6 radnych, 3- było przeciwnych, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
Z. Bejnarowicz  mówił o dołożeniu 50 tys. na inwestycję Janiszowice - Zasieki. 
E. Bojko   - tych środków już nie ma. 
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M. Maszkowski  – chodzi o 50 tys. , które zaoszczędziła komisja budżetu  i zaproponowała 
dać je na inwestycje Janiszowice – Zasieki. 
 
Pani Skarbnik   uzupełniła do 130 tys zł. na Marianke . 
Spytała czy radni akceptują  52.625 zł. dotacji do ZGKiM na ścieki i wodę, czy to ma być jako 
dotacja przedmiotowa? 
 
M. Tracz  stwierdził, że ma to iść na rezerwę ogólną. 
 
Pani Skarbnik  prosiła o przegłosowanie  czy radni są za przekazaniem 52.625 zł. z dotacji 
przedmiotowej na rezerwę ogólną? 
Za wnioskiem głosowało 11 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Pani Skarbnik   poinformowała, że w związku z tym zmieni się zał. nr 7 .  
 
M. Tracz  - Wójt nadmienił, że wykonujemy zadania, które  zatwierdziła poprzednia rada, teraz 
jeżeli chodzi o dotację do funduszu sołeckiego  to takiej opcji nie było. W poprzedniej Radzie 
starał się o dofinansowanie świetlicy – te środki zostały zabrane bo stwierdzono, że wszystkie 
zadania sołectwa mają wykonywać z funduszu sołeckiego. To o co przed chwilą się sprzeczali  
czyli o  40 tys. to uważa, że to nie tak, że mimo wszystko te środki zostały przekazane . W takim 
razie po co sołectwa się starają , we własnym zakresie robią swoje zadania skoro ktoś coś 
napisze i dostanie 40 tys.  Czyli ma rozumieć, że ta sprawa z dotacji z Urzędu Gminy  na takie 
zadania będzie realizowana? Czyli wychodzi z założenia, że w przyszłym roku powinien pisać o 
jakieś środki np. na remont drogi i powinien je dostać, bo z funduszu sołeckiego nie są w stanie 
tego zrobić. 
 
Przewodniczaca rady  – ta sprawa została już rozpoczęta, jakieś koszty zostały  wydane, to 
trzeba to dokończyć. Ale teraz będzie zależało od rady, czy się na to zgodzi. 
 
M. Tracz  - tamtejsza Rada dla m. Brody głosowała przeciw by była dotacja z Urzędu Gminy  do 
funduszu sołeckiego . Teraz wychodzi na to, że robimy im prezent. 
 
Z. Bejnarowicz  – Zasieki też mają zrobioną kompletną dokumentację oraz inwentaryzację 
budynku w Zasiekach i plan koncepcyjny szkoły. Też powinni dostać na dalszą realizację. 
 
Wójt wyjaśnił, że zanim zacznie się coś robić należy  dobrze zbadać sprawę.  Radny doskonale 
wie, że zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego w m. Zasieki , żadnej świetlicy w 
budynku szkoły być nie może, ponieważ zgodnie z planem jest to miejsce zaplanowane na 
szpital i stacje karetek pogotowia. To nie wina Wójta, ze występując o zrobienie dokumentacji 
nikt nie sprawdził czy ten budynek przeznaczony jest na świetlice. 
Poprzedni Wójt obiecał, że za środki ze sprzedaży świetlicy w Brożku  wyremontuje się  tę 
świetlicę , pomimo tego, że doskonale  wiedział o przeznaczeniu tej świetlicy w planie, bo sam  
był autorem tego planu. 
To samo z ul. Polną – to jest prezent poprzednika a nie obecnego Wójta.   
 
Z. Bejnarowicz  – nie ma pretensji do Wójta, tylko jest też w-ca Wójt, który zajmuje się 
dokumentami planu zagospodarowania przestrzennego. W błąd wprowadzono mieszkańców . 
 
Wójt  – są dwa budynki po Straży Granicznej, może należy zastanowić się czy nie lepiej  tam 
zrobić świetlicę. 
 
Przewodnicz ąca Rady   prosiła o przegłosowanie  kto jest za całością budżetu wraz z 
przegłosowanymi zmianami.  
Przewodnicząca odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały budżetowej na 2011r. głosowało 12 radnych, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu. 
 
O godz. 11 55 salę obrad opu ścił radny p. Marek Tracz. 
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          b/ uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finan sowej Gminy Brody na lata 2011-2019 
 
Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik.  
Prosiła o naniesienie poprawek w zał. dot. przedsięwzięcia do PDF zamiast na lata 2011-2019 
należy wpisać 2011- 2014 oraz kwotę 1.500 tys. rozbić na Zasieki – 800 tys., Mariankę – 800 
tys. zł. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
          c/ uchwalenia planu pracy Komisji Bud żetu i Rolnictwa  na 2011r. 
 
Pani Sekretarz  zwróciła się do wszystkich komisji  i rady  sugerując potrzebę określenia 
kierunków  działań , priorytetów na 4 lata. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          d/ uchwalenia planu pracy Komisji Mienia Komunalnego, Handlu i Usług , 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          e/ uchwalenia planu pracy Komisji O światy, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
 
Pani Sekretarz  prosiła o naniesienie poprawki - w kwietniu w pkt   2 ma być (informacja z 
działalności „Centrum kształcenia na odległość na wsi” ) 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          f/ uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyj nej 
 
Przewodnicz ąca Rady   przekazała sugestię  przewodniczącego komisji rewizyjnej, który prosił 
o wykreślenie posiedzenia w lutym. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          g/  uchwalenia planu pracy Rady Gminy 
 
Pani Sekretarz  zgłosiła poprawkę w planie pracy – analiza oświadczeń majątkowych radnych 
powinna być zrobiona w październiku a nie w grudniu. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          h/ zmiany do uchwały nr XLIV/307/10 w spr . przyj ęcia „Programu usuwania azbestu  
              i wyrobów zawieraj ących azbest z terenu Gminy Brody na lata 2010-2032”     
 
Pani Sekretarz   poinformowała, że nie jest to prawo miejscowe  i nie będzie publikowane w 
Dzienniku Urzędowym. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
          j/  zasad i trybu przeprowadzania konsult acji z mieszka ńcami Gminy Brody 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
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Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          k/  zmiany w Statutach Sołectw Gminy Brod y 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          l/ poboru podatków w drodze inkasa 
 
Pani Sekretarz   prosiła o uzupełnienie w § 2 nazwisk nowo wybranych sołtysów. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          ł/  zmiany uchwały nr XLIII/301/10 Rady G miny Brody w sprawie ustalenia stawek 
              podatku od nieruchomo ści oraz zwolnie ń od podatku od nieruchomo ści. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 12). 
 
          n/ przej ęcia pojazdu na własno ść Gminy Brody      

Z-ca Wójta  wyjaśnił, że pojazdy znalezione na terenie  Gminy przechodzą na własność tej 
Gminy. Na terenie Jasienicy – Grodziszcza znaleziono samochód do którego nie znaleziono 
właściciela.  Po pół roku pojazd przeszedł na własność Gminy , chcemy go przekazać do 
recyklingu. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały radni głosowali jednogłośnie  ( 12). 

 
         o/ pomocy  finansowej  powiatu  żarskiemu. 
 
Przewodnicz ąca rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 osoba była przeciwna. 
   

 8. Wolne wnioski.    
 
B. Bawtro  spytał Wójta kiedy ruszą inwestycje Zasieki, Marianka, Nabłoto ?  
 
Wójt  odpowiedział, że mając zatwierdzony budżet , do prac przystąpimy  pod koniec tego 
kwartału. Będzie nabór wniosków na wodociągi, będziemy starać się o środki  i przystąpimy do 
realizacji tych inwestycji. 
 
Sołtys Datynia p. M. Jurkowski  spytał dlaczego oni płacą tyle samo za wywóz ścieków co 
mieszkańcy  Brożka, chociaż mają  do Datynia   tylko  4 km. 
 
Kierownik ZGKiM Z. Rękas  odpowiedział, ze jest to uśredniona cena jednakowa dla wszystkich. 
 
Wójt stwierdził, ze to nie wina mieszkańców, że mieszkają daleko od Brodów, dlatego stawka 
została uśredniona. 
 
Sołtys wsi Janiszowice spytał czy coś będzie robione z rozbiórka budynku w Janiszowicach 
oraz co się stało  z pieniędzmi  za wieżę. 
 
Z-ca Wójta  - odnośnie wieży  były konsultacje z mieszkańcami , inwestor miał dać 25 tys. zł na 
sołectwo. W tym czasie  była projektowana  droga przez Janiszowice i te środki miały być 
przeznaczone na budowę  chodnika.  
Jednak przedsięwzięcie to upadło  wraz z budową chodnika . 
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Pieniądze wpłynęły ale chodnik nie został zrobiony. 
 
Przewodnicz ąca rady  stwierdziła, że komisja budżetu przyjrzy się sprawie budynku w 
Janiszowicach.   
 
Wójt – jeżeli było taka darowizna i ten cel nie został zrealizowany, to może być tak, że tę 
darowiznę musimy oddać. To należy sprawdzić. 
 
M. Kowalski  rozmawiał z poprzednim Wójtem, który stwierdził, że środki poszły na drogę Datyń 
– Brody. 
 
B. Bawtro  uważa, że należy to sprawdzić i udzielić odpowiedzi. 
 
M. Kowalski  spytał kiedy zakończona będzie inwestycja w J. Wysokich, czy umowy przewidują 
kary za przedłużenie terminów? 
 
Z-ca Wójta  stwierdził, że inwestycja jest na ukończeniu, czekali tylko na przepąpownie. Drogi 
po zakończonej inwestycji będą naprawione, czekają tylko na odpowiednią pogodę. 
Komisja wspólnie z inspektorem nadzoru sprawdzi, jeżeli zgłosi usterki to będą musiały być 
naprawione. 
 
Pan Gęślak  zgłosił, że na przyłączu cieknie woda. 
Z-ca Wójta   odpowiedział, że uwagę przekażemy wykonawcy. 
 
Z. Bednarski  zwrócił się do Wójta, by rozmawiał z Nadleśniczym w sprawie dofinansowania 
inwestycji na Mariance. 
 
Wój t miał jechać w ubiegłym tygodniu lecz nie mógł, będzie się starał załatwić to w tym 
tygodniu. 
 
Z. Bednarski   spytał czy coś zrobiono w sprawie zasypanego przepustu  z lotniska w kierunku 
Marianki. 
 
Z-ca Wójta  odpowiedział, że sprawa została przekazana Nadleśnictwu, odpowiedź ich była 
taka, że wiedzą co robią. Jednak ponowimy działania. 
 
9. Zamkni ęcie obrad Sesji.  
 
O godz. 1315 Przewodnicząca rady p. Jadwiga Łanicka  zamknęła obrady IV Sesji Rady Gminy 
Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 


